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Zápisnica 

 

zo zasadnutia Komisie pre riadenie II. ligy,  
konanej dňa 9.12.2021 v Šamoríne 

 

Prítomní: pp. Csutora, Jančošek, Šimko, Smädo, Kunzo, Richtárik 
Ospravedlnení: Mojto, Varga 
 
Program: 

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania 
2. Schválenie výsledkov jesennej časti 2.ligy s.r. 2021/22 
3. Prehľad hráčov U21 v 2.lige v jednotlivých FK 
4. Termínová listina jarnej časti 2.ligy s.r. 2021/22 
5. Prerokovanie a schválenie termínovej listiny 2.ligy s.r. 2022/23 
6. Informácia k licenčnému konaniu  
7. Rôzne a diskusia (počet hráčov na súpiske, certifikácia štadiónov, 

streamy resp.TV prenosy...) 
8. Záver 

 

k bodu 1 

Zasadnutie komisie otvoril a rokovanie viedol predseda komisie M. Richtárik. 

Predseda komisie predložil návrh programu rokovania, ktorý bol prítomnými 
členmi komisie jednomyseľne schválený. 

k bodu 2 

Predseda Komisie zhodnotil, že vo všetkých uzavretých stretnutiach 17.kôl 
boli zo strany FK splnené podmienky v zmysle noriem a zo žiadneho hľadiska 
nevznikol dôvod na vyvodenie herných dôsledkov v zmysle SP čl.81. 

Informoval, že FK Dubnica nad Váhom mala DK SFZ stanovený termín na 
vysporiadanie záväzkov voči hráčom, ktoré musela splniť, pretože v opačnom 
prípade jej hrozilo odrátanie bodov, čo sa však napokon nestalo.  

Z dôvodu ochorenia hráčov na Covid19 (B.Bystrica, Humenné) boli niektoré 
stretnutia odložené a dohrané v náhradných termínoch, čím bola odohraná 
kompletná plánovaná jesenná časť 2.ligy. 

Zástupca MFK Dukla Banská Bystrica p. Milan Smädo poďakoval KDL za 
ústretovosť pri preložení stretnutí ako aj FK, ktorých sa to týkalo (Rohožník, 
Námestovo, Skalica). 

Komisia jednomyseľne schválila výsledky uzavretých stretnutí 17.kôl jesennej 
časti s.r. 2021/22 
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k bodu 3 

Predseda komisie informoval, že všetky mužstvá 2.ligy si do 17.kola (vrátane) 
splnili povinnosť zaradenia do základnej zostavy jednotlivých stretnutí hráča 
U21 alebo mladšieho. Predložil KDL presný prehľad hráčov s minutážou 
v jednotlivých stretnutiach, ako aj finančné plnenie pre FK v zmysle smernice. 
Zo 118 hráčov, ktorí zasiahli do stretnutí, bolo 28 reprezentantov v kategórii 
U21, U19 resp.U18. 

Od jarnej časti budú finančné prostriedky navýšené (v zmysle smernice 
schválenej VV SFZ) a do tohto projektu budú zapojené aj FK so štatútom FA, 
ktoré doteraz na finančný benefit nárok nemali. 

Komisia material predložený predsedom KDL jednomyseľne schválila. 

k bodu 4 

KDL sa zaoberala termínovou listinou jarnej časti a rozhodla, že 29. a 30.kolo 
sa bude hrať v jednotnom termíne a UHČ. V týchto dvoch kolách nie je možné 
podať žiadosť o zmene termínu stretnutia. 

Komisia jednomyseľne schválila odohrať stretnutia 29.kola 13.5.22 (piatok) 
v UHČ a 30.kolo 20.5.22 (piatok) v UHČ. 

k bodu 5 

KDL sa zaoberala termínovou listinou s.r. 2022/23. Zhodla sa, že nový ročník 
sa začne 16.7.22 (17 kôl na jeseň) a skončí 20.5.23 (13 kôl na jar). Komisia 
stanovila, že v septembrovom asociačnom termíne (19.-27.9.) sa nebudú hrať 
ani stretnutia 2.ligy. 

Komisia termínovú listinu s.r. 2022/23 schválila jednomyseľne. 

k bodu 6 

Predsedajúci informoval prítomných, že 30.11. boli doporučenou poštou 
všetkým FK zaslané informácie o začatí licenčného konania pre s.r. 2022/23. 
FK sú do 15.12. povinné zaslať poštou licenčnej komisii prihlášku do 
licenčného konania. Rozhodujúca je poštová pečiatka na obálke. Licenčné 
konanie bude prebiehať opäť elektronicky. Viacero platných dokumentov tak 
nebude treba posielať nanovo, ale budú sa môcť použiť z predchádzajúceho 
lic.konania.  

Otvorenie licenčného konania by malo byť k 10.2.2022. 

Z dôvodu prehľadnosti, kvalitnejšieho vyhotovovania účtovníctva 
a zjednotenia prístupu profesionálnych klubov na Slovensku, by sa mali FK 
2.ligy transformovať na obchodné spoločnosti, čo by malo byť zapracované už 
aj do novej smernice Licenčného konania, ktorá bude platná od sezóny 
2023/24. 
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Komisia zobrala informácie na vedomie. 

k bodu 7 

KDL sa zaoberala: 

Ø TV prenosmi na JOJsport, Futbalnet.tv, Huste.tv resp. Nike.TV. p.Šišolák 
vysvetlil prítomným aktuálny stav a načrtol možný vývoj do budúcnosti. 
Informoval, že naďalej sa budú dve stretnutia vysielať v priamom prenose 
na JOJsport, dve stretnutia na Futbalnet.tv a štyri zápasy na Nike.tv. 
Všetky stretnutia budú archivované na Huste.tv resp. Futbalnet.tv. 
JOJsport si v mesačnom predstihu vyberie dve stretnutia, ktoré budú mať 
pevný termín. Navrhol, aby sa KDL zamyslela nad vyplnením zimného 
obdobia nejakým turnajom, prípadne iným podujatím. 

Ø p.Csutora predostrel návrh na stretnutie FK 2.ligy v priebehu januára 2022, 
ohľadom dohodnutia sa na nominovaní zástupcu 2.ligy vo VV SFZ. 

Ø Vyplatením finančnej odmeny FK za štart hráčov U21 v stretnutiach 2.ligy, 
čo by malo byť do konca decembra 2021 

Ø Dodaním zápasových lôpt Adidas OMB v počte 20 ks/FK v mesiaci január 
2022 

Ø Slovnaft cupom – začiatok pre FK II.ligy bude 24.8.22, ktoré budú nasadené 
od 2.kola 

Ø Zvýšeným počtom náhradníkov v ZoS na 9 hráčov a možnosť 9 členov 
real.tímu, čím sa zvyšuje nárok na počet miest na lavičkách náhradníkov. 
Možnosťou je zväčšiť počet miest na lavičkách, resp. úpravou počtu 
náhradníkov a členov real.tímu na počet podľa počtu miest na lavičkách 
náhradníkov. 

Ø Pripraviť podmienky skráteného licenčného konania pre FK z RFZ, ktoré 
postúpia do 2.ligy. Tieto FK absolvujú skrátené licenčné konanie v digitálnej 
forme (USB kľúč), nie v elektronickej. 

Do diskusie sa zapojili všetci prítomní. Komisia zobrala diskusné príspevky na 
vedomie. 

k bodu 8 

Predsedajúci p. M. Richtárik poďakoval prítomným členom Komisie a ukončil 
zasadnutie. 

 

Bratislava 20.12.2021 

 

Zapísal: Miroslav Richtárik 


